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Prednostne naloge
Na prvem letošnjem zboru v naši

KS so bili krajani seznanjeni s trc-
nutno najbolj žgočimi problemi naše
ožje skupnosti, kamor sodi tudi lo-
kacija mostu čez Grubarjev prekop.
Krajani so končno zvedeli, kako je
poiekalo zbiranje dokumentacije za
bodočo ureditev Litijske in Poljan-
ske ceste ter njune povezave z me-
stom. Razprava se je začela že v za-
čelku leta 1977. Vsi prizadeti (tudi
krajani) so bili seznanjeni s tremi va-
riantami povezave. Sprejeta je bila
pač sedanja. Cesta z mostom bi mo-
rala bili končana že leta 1979, pa na
srečo krajanov ni bilo sredstev. Le-ti
namreč nikoli niso bili navdušeni
nad tako novo obvoznico,ob dajanju
soglasij pa so upoštevali širše inte-
rese mesta.

Pa še to: aprila letos poteče rok za
vlogo gradbenega . dovoljenja za
gradnjo objekta, sicer bo SIS za ceste
morala še enkrat začeti celotni po-
stopek. krajanepajezanimalo, kako
je s sredstvi za to gradnjo, predvsem.

čc so /agolovljena tudi za zaščito
pred hrupom. ki ga tako močna cesta
prav gotovo prinaša. Izvajalec je na-
mreč dolžan. kakor izhaja iz dovo-
Ijenja, izvesti protihrupno zaščito.

Prizadeti krajani so se zavzemali
za čimprejšnjo ureditev izvoza iz
Okiškega ulice na kajuhovo, kajti
lako ko( je zdaj, ovir.i zazidljivo
zemljišče, ki ga je prodal pristojni
organ.

krajani so nadalje predlagali. naj
uprava inšpekcijskih služb prcgleda
stanje Okiškega ulice, ki je po nape-
Ijavi toplovoda do blokov na Povse-
tovi nevzdržno. V takšnem stanju so
jo pusiili izvajalci del Sluveniju ceste.

kur se tiče plana za srednjeročno
obdobje 198 1 — 1985, so se vsi nav-
zoči strinjali, da je (reba izdelali prio-
ritetno listo najpotrebnejših del. med
katerimj velja izpostaviti varnost gi-
banja na cestah (semaforizacija kri-
žišča kajuhove in Povšetove) ureja-
nje cest, ki bi že morale biti urejene,
in postavitev lelefonskih govorilnic.
Spomenik na Povšetovi bo, kol vse
kaže, obnovljen še lelos. Samou-
pravni organi kS pa naj prevzamejo
iniciativo glede ureditve ogrevanja
gospodinjstev.

Na zboru je tovariš Majdič odprl
javno razpravo o spremembah in do-
polnitvah stalutov mesta in občine
(kasneje pa še KS) in o ustavnih
amandmajih. J. D.


